
Zápis z hospodářské a propagační komise 
ÚSK Havlíčkův Brod 13. – 15. 4. 2012 

 
Hospodaření 
1. HKVS shání účetní 
2. Projekt Severka – debata o tom, co bude s projektem dál. Nabízejí se varianty: 

a. projekt odepsat 
b. Dokončit a začít vyrábět - v našich „vodách“ (CZ) se neočekává velký prodej 

(řádově desítka kusů). Mohl by být zájem za hranicemi. Při prodeji za 
hranice pak vyvstává otázka homologace a případných patentů. 

c. „zabalit“ a projekt jako celek odprodat. 
Zjistit u jachetní komise stav rozpracovanosti lodi. Jaké je její uplatnění mezi 

konkurencí 
Je třeba komunikovat s Flynem – dovystrojení, morální souhlas. 

3. HKVS se snaží zajistit lepší podmínky pro pořízení nových lodí (P550, kanoe). Může 
se pokusit o zajištění i dalších možností. Je ale potřeba aby podněty vzešly „od spodu“ 
tedy od nižších OJ. 
U P550 je současně stav, že je možné zakoupit komplet loď na klíč nebo části 
k dokončení „doma“ 

4. Připravuje se propagační leták, který bude „univerzální“ a zároveň použitelný ve všech 
jednotkách sítě VS.  

5. Je třeba zabývat se propagací jednotek na webu, posilovat pozice ve vyhledávačích, web 
by měl být živý, aktualizace, články. 

Zaměřit se na cílová hesla ve vyhledávačích: 

Napříč Prahou „3 (tři) jezy Praha „28.9. 
Vodni skaut/i/ng 
Pramice P550 
Navigamus 
Skautská regata 

Sjíždění řek 
Plachtění 
Vodáctví 
Rafting – v spojení s výrazem skaut/i/ing 

Vhodné sladit návody jak by měly jednotky vytvářet své stránky, aby zaujímaly dobré 
umístění ve vyhledávačích. Napsat do kapitánské pošty článek o CEO doporučení 
Slunda. Dotázat se tvůrců galerie vodních skautů na CEO (Pytlíkova poznámka) 

Kontrola vyhledávání přístavů ve SkautISu, kontrola odkazů na jednotky VS na 
stránkách HKVS.cz 

Zaregistrovat jednotky v adresářích na ostatních webech (raft.cz, kanoe.cz…)? 

Zapsal: Tik 


